
Protokół nr 4/2024 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

w dniu 23.09.2024r. 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Pan Mirosław Kuzka - przewodniczący komisji, 

Pani Renata Samiczak- członek komisji, 

Pan Michał Leśkiewicz- członek komisji, 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

W obradach Komisji uczestniczyli również: 

Tomasz Lato -Wójt Gminy Masłów 

Monika Dolezińska -Włodarczyk- zastępca Wójta 

Robert Szechnicki- Skarbnik Gminy Masłów 

Dariusz Korczyński- kierownik referatu BiGP 

Anna Kucmin- Kierownik referatu RGKiOŚ 

Małgorzata Wolska-Długosz - dyrektor żłobka w Domaszowicach 

Anna Kowalczyk- Kierownik CUV 

 

Proponowany porządek obrad: 

1)  Otwarcie posiedzenia. 

2)  Stwierdzenie quorum. 

3)  Przyjęcie porządku obrad. 

4)  Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji. 

5)  Projekt uchwały: 

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2024-2031 

c) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Masłów, położonej w obrębie Barcza 

 

 6) Sprawy inne. 

 7) Zakończenie obrad. 

 

 



Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Stosownie do § 65 Statutu Gminy Masłów przyjętego uchwałą nr XXV/282/2020 Rady Gminy 

Masłów z dnia 29 października 2020 r. (Dziennik Urzędowy Woj. Świętokrzyskiego z 2020 roku, 

poz. 3838) w dniu 23 września o godz. 15:00 odbyło się w trybie stacjonarnym wspólne 

posiedzenie: 

- Komisji Ochrony Środowiska Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

- Komisji Budżetu i Finansów 

- Komisji ds. Inwestycji 

- Komisji Oświaty Kultury Pomocy Społecznej i Promocji Gminy 

Obradom Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa przewodniczył 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pan 

Mirosław Kuzka, który otworzył posiedzenie. 

 

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 

W posiedzeniu uczestniczyło 3 radnych z 3 osobowego składu Komisji, co jest podstawą do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Lista obecności stanowi załącznik niniejszego protokołu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Brak uwag w tym punkcie. 

Komisja przyjęła porządek obrad. 

 

 Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Mirosław Kuzka, Renata Samiczak, Michał Leśkiewicz 

PRZECIW (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Ad.4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji. 



Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa – Pan 

Mirosław Kuzka przekazał,  że nie wpłynął żaden wniosek w sprawie treści zawartych w protokole.  

Komisja, w głosowaniu przyjęła protokół z posiedzenia poprzedniej  komisji. 

 

Głosowano w sprawie: 

W sprawie przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji 

 

 Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Mirosław Kuzka, Renata Samiczak, Michał Leśkiewicz 

PRZECIW (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

 

Ad.5.Projekt uchwały: 

 

Ad. 5a w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

  

 Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy – Robert Szechnicki, który szczegółowo 

omówił zmiany, które wpłynęły na zmianę uchwały budżetowej dotyczące poszczególnych zadań 

realizowanych w ramach bieżącego budżetu gminy Masłów. 

 

Głosowanie w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

 

Wyniki głosowania: 

ZA-1; PRZECIW- 0; WSTRZYMUJE SIĘ- 2; BRAK GŁOSU – 0; NIEOBECNI – 0 

 

Głosowanie imienne: 

ZA (1) Renata Samiczak 

PRZECIW (0) 



WSTRZYMUJE SIĘ (2) Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz 

Wniosek Komisji: 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały budżetowej Gminy. 

 

Ad.5b Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów 

na lata 2024 - 2031  

 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy. Poinformował, że zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej wynikają ze zmian wprowadzonych do uchwały budżetowej. 

 

Głosowanie w sprawie: 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2024 - 2031  

Wyniki głosowania 

ZA-1; PRZECIW- 0; WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ- 2; BRAK GŁOSU – 0; NIEOBECNI – 0 

 

Głosowanie imienne: 

ZA (1) Renata Samiczak 

PRZECIW(0) 

WSTRZYMUJE SIĘ (2) Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz 

Wniosek Komisji: 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Masłów na lata 2024 – 2031. 

 

Ad 5c. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Masłów, położonej w obrębie Barcza 

 

   Projekt uchwały przedstawiła Anna Kucmin - kierownik referatu RGKiOŚ, która szczegółowo 

omówiła tematykę uchwały. Właściciele nieruchomości działek przyległych 64 i 116 wystąpili z 

wnioskiem do Urzędu o wykupienie działki przyległej Nr 114/14 położonej w miejscowości Barcza 

o powierzchni 271 m2. Jest to tryb bezprzetargowy w celu poprawy warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległych. 

 



Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Masłów, położonej w obrębie Barcza 

 Wyniki głosowania: 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Mirosław Kuzka, Renata Samiczak, Michał Leśkiewicz 

PRZECIW (0) 

NIEOBECNI: (0)   

Wniosek Komisji: 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Masłów, położonej w obrębie Barcza 

 

Ad 6. Sprawy inne. 

Radny Tomasz Ksel wystosował pytania do Kierownika Dariusza Korczyńskiego oraz do Wójta 

Tomasza Lato. Pytanie dotyczyło tego, jak odnosimy się do ogólnego planu zagospodarowania. Pan 

Wójt przekazał, że jest akurat po spotkaniu, w którym uczestniczył z Panią Karoliną Januchtą. Pan 

Wójt Tomasz przekazał, że jest przekonany, iż to zadanie zostanie wprowadzone w pierwszym 

kwartale 2025 roku. Dariusz Korczyński przekazał, że jako jedna z nielicznych gmin mamy w 

całości wykonane miejscowe plany zagospodarowania. 

Kolejna sprawa, jaka została poruszona przez Pana Tomasza Ksela dotyczyła chodnika od sklepu 

ABC do Ciekot (zmiana koncepcji). Padła propozycja od strony mieszkańców, że chcą się spotkać. 

Spotkanie takie odbędzie się. 

Pan radny Tomasz Ksel dopytał również Wójta Tomasza Lato odnośnie komunalizacji i przejęcia 

drogi na dz.110/2 koło kapliczki w Ciekotach. Pan Wójt zabrał głos w tej sprawie i poinformował, 

że jest to procedura, która jeszcze trwa. Prowadzona jest w referacie RGKiOŚ. To nie jest szybkie 

działanie. Niezbędne będą dokonane poprawki gruntów prywatnych. 

Kolejne zapytanie dotyczyło kwestii technicznych a dokładnie płatności internetowej w e-puap- czy 

w Gminie Masłów to działa. Pan Wójt przekazał,że nie jest zorientowany w tym temacie. 

Następne pytanie jakie padło dotyczyło ewentualnych możliwości wrzucania informacji na 

Gminnego Facebooka informacji odnośnie różnych awarii. Pan Wójt przekazał, że jeśli jest dłuższa 

awaria zawsze jest informacja dla mieszkańców gminy. 



Ostatnie pytanie dotyczyło przetargu na obsługę kredytu, kwota jest wyższa o ok 300 tys od 

oszacowanej. Pan Tomasz Ksel dopytał,czy to będzie ogłaszane ponownie. Pan Wójt stwierdził, że 

nie ma wyższej kwoty, ceny są dosyć przyzwoite. Jest to kredyt na inwestycje, jakie mamy w 

budżecie. Kredyt ten musi być wzięty wcześniej, żeby w momencie, kiedy dostaniemy pozwolenie , 

aby móc działać. 

 

Ad.7  Zakończenie obrad 

 

Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Gospodarki 

Nieruchomościami i Rolnictwa Pan Mirosław Kuzka podziękował za udział w Komisji i o godzinie 

17:28 zamknął obrady Komisji. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant:  Emilia Pokrzywińska 

 

                                                                 Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, 

           Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

                                                                                                   /-/ Mirosław Kuzka 


